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PROTOKÓŁ NR XIX/13

SESJI RADY GMINY ORLA
z dnia 16 lipca 2013 r.

Obrady XIX Sesji Rady Gminy Orla odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy
Orla w godzinach od 9 00- 940. W sesji wzięło udział 13 radnych. W obradach uczestniczyli:
Pan Piotr Selwesiuk – Wójt Gminy, Pan Leon Pawluczuk - Kierownik Referatu ds. Inwestycji
i Gospodarki Komunalnej, Pan Marek Kułakowski Radca Prawny Urzędu Gminy Orla oraz
sołtysi poszczególnych sołectw.
Listy obecności stanowią załączniki Nr 1, 2, 3 do protokołu.
Przebieg sesji protokołowała Pani Mariola Kubajewska inspektor Urzędu Gminy Orla. 
 
Obradom przewodniczył Pan Aleksander Klin - Przewodniczący Rady Gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady XIX sesji. Powitał radnych, osoby zaproszone
oraz  sołtysów.  Stwierdził,  że  na  sali  jest  obecnych  13  radnych,  a  więc  obrady  Rady  są
prawomocne. 
Radni: Maria Sajewicz oraz Aleksander Stepaniuk usprawiedliwili swoje nieobecności.

Ad. 2. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt porządku obrad. Przypomniał, iż
został on radnym przedstawiony w zaproszeniach na sesję. Zaproszenia stanowią załączniki
Nr 4, 5, 6 do protokołu. Zwrócił się  z zapytaniem, czy do projektu porządku obrad będą
zgłaszane uwagi bądź propozycje zmian.

W  związku  z  tym,  iż  pytań  nie  zgłoszono  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  nad
porządkiem obrad.

Rada Gminy w zarządzonym jawnym głosowaniu (za – 13, przeciw – 0, wstrz. – 0) przyjęła
następujący porządek obrad:

1) Otwarcie sesji.
2) Przyjęcie porządku obrad.
3) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4) Rozpatrzenie informacji o realizacji zadań gminy w okresie między sesjami.
5) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r.,
6) Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.
7) Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania.
8) Wolne wnioski.
9) Zakończenie obrad.

Ad.  3.  Przewodniczący  Rady  Gminy zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  do  protokołu   z
poprzedniej sesji będą wnoszone uwagi bądź zastrzeżenia. 
Uwag i zastrzeżeń do protokołu nie wniesiono, wobec czego Przewodniczący zaproponował
przyjęcie protokołu bez odczytania. 
Rada Gminy w wyniku jawnego głosowania (za – 12, przeciw – 1, wstrz. – 0) przyjęła bez
odczytania Protokół Nr XVIII/13 sesji Rady Gminy Orla z dnia 14 czerwca 2013 r.

Ad. 4. Informację o realizacji zadań gminy w okresie między sesjami przedstawił Pan Piotr
Selwesiuk - Wójt Gminy Orla. W okresie między sesjami zostały zrealizowane następujące
zadania:



1) w  dniu  12  lipca  b.r.  ogłoszono  przetarg  na  utworzenie  szkolnego  placu  zabaw  przy
Zespole  Szkół  w Orli  w ramach  programu  „Radosna  szkoła”.  Termin składania  ofert
upływa 30 lipca b.r.;

2) w  dniu  8  lipca  2013  r.  Spółka  "Środowisko  i  Innowacje"  z  siedzibą  w  Dobrowie,
rozpoczęła na terenie gminy Orla realizację umowy polegającej na demontażu, odbiorze,
transporcie i unieszkodliwianiu wyrobów zawierających azbest. W terminie do 31 lipca
br. wykonawca ma odebrać z terenu gminy 111 ton materiałów zawierających azbest. Na
realizację  zadania  Gmina Orla  otrzymała  dofinansowanie z  Wojewódzkiego  Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku w wysokości 14 600 zł oraz z
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w wysokości 14 600
zł. Środki finansowe pochodzące z budżetu gminy - 17 500 zł. Do projektu zgłosiło się 45
mieszkańców z 17 miejscowości. Mieszkańcy nie ponoszą żadnych kosztów związanych z
odbiorem niebezpiecznych odpadów z posesji;

3) w wyniku rozstrzygnięcia przetargu nieograniczonego ogłoszonego na dostawę fabrycznie
nowej  kołowej  koparko-ładowarki,  w  dniu  28  czerwca  2013  r.  zakupiono
koparko-ładowarkę  marki  CATERPILLAR  model  428F  -  rok  produkcji  2012.  Koszt
zakupionej maszyny to 276 614,70 zł;

4) ogłoszono przetarg na zakup oleju napędowego i benzyny bezołowiowej PB-95 do sprzętu
i środków transportu Urzędu Gminy Orla. termin składania ofert upływa 18 lipca b.r.;

5) opracowano  dokumentacje  techniczną  na  budowę  nowej  oczyszczalni  ścieków  w
Dydulach;

6) własnym transportem nawożono drogi: w Czechach Zabłotnych, Wólce Wygonowskiej,
Koszelach, Koszkach, Szerniach, Krywiatyczach i Redutach;

7) nawożono drogi  gminne  żwirem zakupionym w ramach  przetargu:  w Krywiatyczach,
Szczytach Nowodwory, Szczytach Dzięciołowo; 

8) równano  drogi:  w  Wólce  Wygonowskiej,  Czechach  Zabłotnych,  Koszelach,
Krywiatyczach, Szczytach Nowodwory, Szczytach Dzięciołowo;

9) we własnym zakresie odkrzaczono pobocza dróg gminnych: w Malinnikach, Redutach,
Topczykałach;

10) wynajęto  sprzęt  i  odkrzaczono  pobocza  dróg  gminnych:  Oleksze-Dydule,  Pawlinowo,
Kruhłe-Moskiewce;

11) układano, remontowano przepusty w Wólce Wygonowskiej, Gregorowcach i Mikłaszach; 

12) na  początku  lipca  rozpoczęto  prace  remontowe  w  świetlicy  wiejskiej  w  Gredelach  i
Mikłaszach;

13) uporządkowano i nawieziono teren koło świetlicy we wsi Gregorowce; 

14) usuwano awarie wodociągu w Spiczkach, Gregorowcach oraz w Orli na ul. Partyzantów;

15) wynajęto podnośnik celem wycięcia drzew w Szczytach Dzięciołowo;

16) zawarto  porozumienia  z  powiatem  bielskim  dotyczące  opracowania  dokumentacji
technicznej: na przebudowę mostu wraz z rozbudową dojazdu do drogi Gredele-Koszki,
na przebudowę (rozbudowę drogi powiatowej Nr 1679B od drogi powiatowej Nr 1681B –
Topczykały, na przebudowę mostu położonego w ciągu drogi powiatowej w miejscowości
Orla na rzece Orlanka oraz na przebudowę dróg we wsi Gregorowce, łącznie z regulacją
stanu prawnego,
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Na  zakończenie  swego  wystąpienia,  Wójt  poinformował,  iż  w  dniu  14  lipca  odbyło  się
uroczyste otwarcie wyremontowanej świetlicy w miejscowości Gregorowce, a w niedzielę  
21 lipca 2013 r. o godzinie 10.00 przy Zespole Szkół w Orli odbędą się Gminne Zawody
Sportowo-Pożarnicze, na które serdecznie zaprasza.

Przewodniczący  Rady  Gminy  podziękował  Wójtowi  Gminy  Orla  za  przedstawienie
informacji. Zwrócił się z zapytaniem, czy będą zgłaszane pytania, bądź uwagi.
Pytań i uwag nie zgłoszono.

Ad.  5.  Przewodniczący Rady Gminy Orla oznajmił,  iż  radni  na  posiedzeniach  komisji
analizowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r. Następnie zwrócił
się z zapytaniem do radnych, czy będą zgłaszane uwagi  bądź zapytania do zapisów ujętych w
uchwale.
W związku z tym, iż pytań i uwag radni nie zgłosili Przewodniczący Rady poddał projekt
uchwały  pod głosowanie.
Rada  Gminy  w  wyniku  jawnego  głosowania  (za  –  13,  przeciw  –  0,  wstrz.  –0)  podjęła
uchwałę Nr XIX/149/13 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r.
Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.

Ad. 6. W punkcie wnioski, interpelacje i zapytania radnych głos zabrali:
Radny M. Chmielewski  wnioskował o ustawienie na skrzyżowaniu ulic: Żwirki Wigury i
Partyzantów w Orli znaku określającego drogę z pierwszeństwem przejazdu. Ponadto radny
zgłosił potrzebę dokonania konsekracji, udrożnienia kanalizacji sanotarnej, w momencie, gdy
będzie robiona nowa nakładka asfaltowa ul. 1-go Maja w Orli. Radny zwrócił również uwagę
na topole rosnące przy drodze w kierunku Szczyt, które stwarzają niebezpieczeństwo ruchu
drogowego i wymagają wycięcia.
Wójt Gminy odnosząc się do potrzeby wycięcia topoli rosnących w pasie drogi powiatowej,
poinformował,  iż  kilkakrotnie  problem  był  zgłaszany  do  powiatu.  Pismo  w  tej  sprawie
zostanie  jeszcze  raz  wystosowane.  Wójt  poinformował  ponadto,  iż  w  planach  jest
opracowanie dokumentacji technicznej na remont ulic przy parku w Orli, wtedy stan sieci
kanalizacyjnej  zostanie  sprawdzony.  Jeśli  chodzi  o  ustalenie  drogi  z  pierwszeństwem
przejazdu, Wójt poinformował, że sprawa zostanie przeanalizowana.
Na tym dyskusję zakończono.
Ad. 7. Odpowiedzi udzielono w 6 punkcie porządku obrad.
Ad. 8. W punkcie „wolne wnioski” głos zabrali:

Wójt  Gminy nawiązał  do  nowego  systemu  gospodarki  odpadami  na  terenie  gminy.
Poinformował, iż firma wyłoniona w drodze przetargu – ASTWA w dalszym ciągu dostarcza
pojemniki  na  odpady  na  posesje,  których  właściciele  złożyli  deklaracje  śmieciowe.
Zadeklarowała, iż do końca września b.r. pojemniki dostarczy wszystkim mieszkańcom. Do
chwili otrzymania drugiego kosza nikt nie będzie ponosił konsekwencji za niezsegregowane
odpady.
Innych wypowiedzi w tym punkcie obrad nie zgłoszono.
Pan Włodzimierz Gołub sołtys wsi Dydule zwrócił się  z zapytaniem, czy koło świetlicy
wiejskiej będzie ustawiony kosz na śmieci.
Wójt poinformował, iż koło świetlic wiejskich koszy nie będzie.
Pani Eugenia Tchórzewska sołtys wsi Orla wnioskowała o wycięcie zeschniętej lipy przy ul.
Wyzwolenia w Orli.

Ad.  9. W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Gminy
podziękował radnym i osobom zaproszonym za udział w sesji po czym zamknął sesję.
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    Protokołowała    Przewodniczący Rady

Mariola Kubajewska                  Aleksander Klin
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